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Beste Marloes, 
 
Ik zou het volgende aan de commissie willen voorleggen. Ik zou graag een generaal rappel op 
onbeantwoorde schriftelijke vragen van LNV willen doen. Ik heb veel begrip dat ook bij ministeries 
Corona voor uitdagingen zorgt en ook dat stikstof de nodige mankracht opmaakt, maar de 
achterstanden beginnen nu excessief te worden. Zo hebben ikzelf en collega’s Ouwehand, 
Wassenberg en Geurts vragen open staan uit december en januari volgens het griffieoverzicht. 
Daarmee naderen we een termijn van een halfjaar zonder beantwoording. Dat is gewoon echt te 
lang. 
 
 
Mvg, 
Frank Futselaar 
 


